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Styret, verv og komitéer 
Styret har fra årsmøtet 2022 til årsmøtet 2023 bestått av: 

Styremedlem Styreverv 
Geir Moe Leder 
Thomas Klovland Nestleder 
Line Møller Styremedlem 
Andrew Havnen Styremedlem 
Ingvild Fjeldheim Styremedlem 
Per-Kristian Gjermshus Styremedlem 
Aage Hagen Styremedlem 
Haavard Bruland Styremedlem 
Rune Nordengen Varamedlem 
Ingerid Stenvold Varamedlem 

 

Valgkomité  
• Kåre Halvorsen 
• Elisabeth Kollerød 
• Pål Hagerup  
• Gunhild Nytrøen (vara)  

 

Revisor  
Herman Olav Grøv, Unic Revisjon AS.  

 

Styremøter 
I løpet av året er det avholdt regelmessige styremøter. Styret har organisert seg slik at styremedlemmene 
har det operative ansvaret for å følge opp klubbens aktiviteter. For avvikling av de ulike aktivitetene har 
styret mobilisert ressurspersoner i klubben til gjennomføring. Det har vært avholdt møter med trenere, 
oppmenn, utøvere og dugnadsansvarlige gjennom hele sesongen etter behov.  

 

Kontrollkomité 
Espen Marcussen 
Gøran Andreassen 
Carl Petter Tønseth - Vara 
Svein Helge Høydal - Vara 

 

Visjon 
• LYN SKI skal være en klubb med et hyggelig og inkluderende miljø uavhengig av ambisjons- og 

prestasjonsnivå til den enkelte utøver. 
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• LYN SKI skal være en klubb for alle i nærmiljøet. Klubbens mange medlemmer skal få et tilbud på 
det nivået de ønsker fra skileik og grunnleggende innlæring av skiteknikk, til satsing på høyt 
konkurransenivå. 

Strategiske satsningsområder 
Styret i LYN SKI har i 2022 arbeidet med følgende strategiske områder: 

Vekst & Kvalitet 
LYN SKI har hatt sterk vekst i medlemstall og aktivitet i de senere årene. Fortsatt vekst og ytterligere 
kvalitetsforbedring av våre tilbud i 2022 og i årene fremover forutsetter; 

- Ytterligere profesjonalisering 
- Sterkt fokus på kvalitet i det sportslige aktivitetstilbudet 
- Videreutvikling av tilbudet til de mest aktive løperne (junior/senior) 
- Videreutvikling av breddetilbudet til alle aldersgrupper 

 
Aktiviteter & Mobilisering 
LYN SKI arbeider for å utvikle klubbaktiviteter som engasjerer og inkluderer medlemmer i alle aldre. LYN 
SKI legger til grunn at deltagelse i frivillig arbeid skaper merverdi for klubbens medlemmer gjennom 
sosialt fellesskap i nærmiljøet, meningsfylte aktiviteter og mulighet til å utøve sportslig aktivitet i et 
inkluderende og oppbyggelig miljø 

Et sted å være 
LYN SKI ønsker å videreutvikle Snøparken som sportslig area. Snøparkens mandat er å være en trygg 
arena som innbyr til lek, fysisk fostring og fellesskap. LYN SKI bruker klubbhuset som et sosialt møtepunkt 
og samlingslokale for alle sine medlemmer. Klubbhuset er en viktig faktor for å styrke samhørigheten 
internt i skigruppa, og mellom ski- og fotballgruppene i klubben. 

Trygg finansiering 
Lyn Ski arbeider målrettet for å generere flere inntektskilder og for å sikre en mer robust finansiering 
uten at dugnadsinnsatsen (nødvendigvis) eskalerer proporsjonalt.  

Profesjonalisering av organisasjon og drift 
Gitt flere år med kraftig vekst i medlemsmasse, aktiviteter og budsjett, er det et kontinuerlig behov for 
gode strukturer i drift og administrasjon. Annik Bjørndal er ansatt i 100% stilling som daglig leder. Det er 
helt avgjørende for en idrettsklubb på vår størrelse å ha en administrativ ressurs på heltid. I tillegg er Tor 
Eirik Ombudstvedt ansatt som sportslig leder i 100% stilling. Med et stort antall ansatte trenere har 
sportslig leder en svært viktig rolle i forhold til å rekruttere, følge opp og administrere trenerressursene 
våre. Både Annik og Tor Eirik er i tillegg svært verdifulle ressurser i avviklingen av alle våre 
arrangementer.   
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Rapport & Måloppnåelse 

1. Skileik  
Ansvarlig: Annik Bjørndal 

Skileik er et tilbud til klubbens yngste (3-8 år) og er ofte barn- og foreldres første møte med klubben. 
Skileiken har rundt 400 barn gjennom sesongen fordelt på Skitupp, MINI og Skileik.  

Organisering 
Skileik har tilbud mandag eller onsdag og er inndelt i følgende grupper:  

• Skituppen LYN, for 3-4 åringer (2018-2019) (fra uke 1): kl. 17:00 – 17:45 
• MINI Skileik, for 5 åringer (2017) (fra uke 43): kl. 18:00 – 19:00. 
• Skileik, for 1. og 2. klasse (2015-2016) (fra uke 43): kl. 18:00 – 19:00. 

Ansvar 
Annik Bjørndal har det overordnede ansvaret for skileiken, Tor Eirik Ombustvedt følger også tett opp. I 
tillegg er det noen voksenhjelpere med på øktene, noe som er svært nyttig.  

De ansvarlige dekker alle økter på skitupp og skileik og har ansvar for ansettelse av trenere, lønn, kvalitet 
og innhold på treninger, kontakt med og informasjon ut til foreldre/foresatte. Foreldre og foresatte 
mottar SkileikNytt ukentlig i sesongen. Målet er tett kontakt med skileikbarna og deres familier.  

Trenere 
Trenerne er svært viktige på skileik. Vi har mange dyktige trenere, og det er alltid rift om jobbene. 
Trenerne har tett oppfølging av Annik og Tor Eirik før og etter økt. Ved sesongstart er det trenerkurs. 
Trenerne er godt inkludert og flinke til å komme med innspill og si ifra når det er utfordringer på øktene. 
Trenerne er fra NIH, men en stadig større andel er utøvere/tidligere utøvere i egen klubb.   

Mål og måloppnåelse 
Det overordnede målet for klubbens skileiktilbud er, som i resten av klubben, å spre treningsglede. Vi 
samler mange barn og ønsker å gi dem en god uteopplevelse sammen med oss. Det lykkes vi med. Det 
råder stor trivsel på skileiken. God informasjon og tett kommunikasjon, så vel som tett oppfølging av alle 
økter og trenere, er nøkkelfaktorer for en vellykket skileik.  

Vi har en større nedgang i antall barn på skileik enn ønsket. Dette ligner all annen nedgang på ulike 
aktiviteter etter noen år med pandemi. Vi klarte oss godt under pandemien, sannsynligvis fordi vi var ett 
av få aktive tilbud, samt hadde utendørs trening. Det er noe urovekkende at vi nå går ned i antall 
skileikbarn, da dette er rekruttering til yngre barneteams-grupper.  

Fødselsår Gruppe Jenter Gutter SUM SUM 
2021-22 

SUM 
2020-21 

SUM 
2019-2020 

2015-2016 Skileik 106 121 227 275 277 292 
2017 Skileik 31 41 72 98 91 83 
2018-2019 Skitupp 28 28 56 65 60 39 
Totalt  165 190 355 438 428 414 
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2. Aldersbestemte grupper  
Ansvarlige:  

• Barne-team: Aage Hagen og Thomas Klovland 
• Ungdoms-team: Thomas Klovland 

Aldersbestemte grupper er tilbudet til klubbens 9-16-åringer, fordelt på to team; Barneteamet (9-12 år) 
og Ungdomsteamet (13-16 år) med totalt 11 treningsgrupper.  Aldersbestemte grupper er stor i antall 
med 508 registrerte medlemmer. Dette er en økning på medlemmer for hele segmentet, sammenlignet 
med 2021-22-sesongen hvor det var registrert 481 medlemmer. Barneteamet har 347 utøver fordelt på 4 
årskull. Ungdomsteamet har 160 utøver fordelt på 4 årskull. 

Organisering B-team 
Treningsdager:  Tirsdag og torsdag 18:00-19:00  
Treningsgrupper: Kjønnsdelte årskull; G/J9, G/J10, G/J11, G/J12 
Trenere: 3-4 trenere per gruppe 
Treneransvarlig: Sportslig leder Tor-Eirik Ombudstvedt 
Uteansvarlige:  Sportslig leder, Barneteamsansvarlige og respektive oppmenn  
Samlinger: Trysil 18-20.11, Torsby (de eldste) 

Organisering U-team 
Treningsdager: Tirsdag, onsdag og torsdag  
Treningsgrupper: G/J13, G/J14, HL 15-16 

Trenere:  
• HL har 5 trenere; Simen Åmodt Amundsen (Hovedtrener), Johan Hogrenning, Andreas Vågen 

Kristin Hjelstuen og Julie Torgersen 
• G/J14 har 4 trenere; Mathilde Bergersen (Hovedtrener), Guttorm Ous, Brage Wisth og Abel Moen 
• G/J 13 har 4 trenere; Synnøve Heggem (Hovedtrener), Georg Moe, Jonas Viken, Torstein Ous. 

 
Treneransvarlig: Ungomdsteamsansvarlig Thomas Klovland og sportslig leder Tor Eirik Ombudstvedt 
Uteansvarlige: Sportslig leder, Ungdomsteamsansvarlige og respektive oppmenn                            
Samlinger: Torsby, Trysil 19-21.11, Sjusjøen 3-5.12, HL 
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Følgende oppmenn har vært involvert i aldersbestemte grupper i sesongen 2022-2023: 

Oppmenn Barne-team Gruppe Årskull 
Steinar Berge J9 2014 
Torkel Halmø  J9 2014 
Vibeke Larsen G9 2014 
Anne Marthine Rustad G9 2014 
Mari Arentz Østmo J10 2013 
Marit Engseth J10 2013 
Andrew Havnen G10 2013 
Aage Hagen G10 2013 
Erik Baardsgard J11 2012 
Inger Juel Langmoen J11 2012 
Per Kristian Gjermshus G11 2012 
Kyrre Falch-Hennum G11 2012 
Stian Eliassen J12 2011 
Gøran Andreassen J12 2011 
Ivar Valstad J12 2011 
Fredrik Dahlstrøm G12 2011 
Ane Ottestad G12 2011 

Oppmenn Ungdoms-team Gruppe Årskull 
Herman Christoffersen GJ13 2010 
Wenche Stueflotten GJ13 2010 
Siri Larsen  GJ13 2010 
Thomas Klovland GJ13 2010 
Bård Brekken GJ14 2009 
Tommy Halvorsen GJ14 2009 
Andreas Thorsrud GJ14 2009 
Peter Majak GJ14 2009 
Margido Husvik HL 2007/2008 
Jonas Lie-Nilsen HL 2007/2008 
Jens Christian Holm HL 2007/2008 
Jørgen Husebø HL 2007/2008 

 

Målsetning 
Hovedmålsettingene for aldersbestemte grupper fra forrige sesong er videreført i 2021-22-sesongen: 

I. Trivsel og skiglede 
II. Gode skiferdigheter hos utøverne, fremgang hvert år 

III. God struktur på treningene 
IV. Flere med på skirenn 
V. Flere medlemmer med lenger; reduksjon av frafall, særlig blant jentene 
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Måloppnåelse og tiltak – generelt for Barne- og Ungdomsteamet 
Etter en medlemsnedgang i 2021/22-sesongen, er det gledelig å konstatere at trenden har snudd. 
Rekrutteringen for aldersbestemte grupper i 2022/23-sesongen har gått noe opp, sammenlignet med 
2021/22, med totalt 508 utøvere fordelt på 347 i B-team og 161 i U-team, mot 481 utøvere i 
fjorårssesongen fordelt på 350 i B-team og 131 i U-team. I sum en økning på 27 utøvere i hele 
alderssegmentet 9-16 år. Vi ser at hele økningen er i U-teamet.  

I barneteamet (9-12 år) skiller GJ9 og GJ11 seg ut med positiv vekst, mens det har vært en liten nedgang i 
medlemsmassen i GJ12 sammenlignet med fjoråret. I GJ10 har det vært en forholdsvis stor nedgang 
sammenlignet med forrige sesong. Jentene er i flertall i alle kull i B-team, med unntak av GJ11 som har 2 
flere gutter enn jenter.  

For ungdomsteamet (13-16 år) er det en økning i antall utøvere denne sesongen sammenlignet med 
fjoråret. Totalt er det flere jenter enn gutter. J/G13 kom opp fra barneteam og utgjør en solid gruppe 
med mange jenter og gutter. J/G14 har hatt en nedgang sammenlignet med fjoråret, mens J/G15 er et 
stort kull med hele 45 utøvere, mot 23 i samme aldersgruppe i fjorårssesongen. J/G16 har samme 
gruppestørrelse som i fjor. 

Det er grunn til å tro at økningen skyldes at begrensningene som fulgte Covid-19 er opphevet. At vi i 
tillegg har hatt en sesong med tidlig snøproduksjon, fantastiske forhold i Snøparken og gode skiforhold i 
marka teller trolig også positivt. Vi må frem mot neste sesong jobbe videre med vår hovedmålsetting; 
Flere medlemmer med lenger; reduksjon av frafall, særlig blant jentene. Der er vi på god vei. Det jobbes 
fremdeles aktivt med å motivere enda flere utøvere til å gå skirenn.  

 

Barne-team sesong 2022-23 
Fødselsår Gruppe Jenter Gutter SUM  SUM  

2021-22 
2014 J/G9 - B-team 72 51 123 94 
2013 J/G10 - B-team 42 40 82 112 
2012 J/G11 - B-team 41 43 84 71 
2011 J/G12 - B-team 34 24 58 73 
SUM B-team 190 160 347 350 

Ungdoms-team sesong 2022-23 
Fødselsår Gruppe Jenter Gutter SUM  SUM  

2021-22 
2010 J/G13 - U-team 32 26 58 50 
2009 J/G14 - U-team 17 18 35 52 
2008 J/G15 - U-team 26 19 45 23 
2007 J/G16 - U-team 12 11 23 23 
SUM U-team 87 74 161 131 
SUM  B-team+U-team 276 232 508 481 
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Måloppnåelse og tiltak – spesielt for Barneteamet  
Barne-teamet favner barn i alderen 9-12, som for inneværende sesong er barn f. 2014, 2013, 2012 og 
2011. I barneteamet har vi hatt fokus på alle de 5 hovedmålsettingene, med spesielt trykk på I. trivsel og 
skiglede. I barneteamet har vi hele tiden søkt å finne den optimale balansen mellom trening og lek, da all 
erfaring tilsier at vi beholder bredden lenger ved ikke å fokusere for mye og for tidlig på teknisk og hard 
trening. Det er i de senere årene gjort flere grep for å endre organiseringsmodell og opplegg i B-team til 
felles beste, og for å imøtekomme hovedmålsetting II og TTT især; II. Gode skiferdigheter hos utøverne, 
fremgang hvert år; III. God struktur på trening.  

Vi mener at vi har funnet en god modell. Sportslig leder, Tor Eirik Ombudtsvedt, har sørget for de lange 
linjene og styrker barneteamet i alle ledd. Barneteamet har jobbet målbevisst i hht nevnte målsettinger 
med avgjørende faktorer som; trenerrekruttering, sammensetting av solide trenerteam og ansettelse av 
hovedtrener i alle grupper, tilstedeværelse på treningsfelt og, ikke minst, kvalitetssikring av økter og 
tilgjengelighet overfor trenere, utøvere og oppmenn. Tor Erik har vært en uvurderlig drivkraft i 
barneteamet, med ham er kvaliteten og gjennomføringen av de sportslige aktivitetene i barneteamet 
trygt sportslig forankret. Nå som vi vet at Tor Eirik skal flytte til Drammen, og slutte i sin jobb i Lyn Ski, blir 
det viktig å få en god overgang og kompetanseoverføring til hans arvtaker. Det vil være et fokusområde 
våren 2023.  

Hovedtrenerfunksjonen innebærer et overordnet treneransvar, og et kommunikasjonsmessig 
kontaktpunkt for oppmenn og sportslig leder. Trenerteamet, med hovedtrener i spissen, har utarbeidet 
eksplisitte, helhetlige treningsplaner for sine respektive grupper i forkant av sesongen, med spesifikke 
øktplaner for ukene. Alt i samråd med sportslig leder. Det synes som om denne modellen fungerer godt 
og vil videreføres i 2023-24 sesongen. Tor Eirik har i løpet av sesongen monitorert trenerne i hht planer 
og gjennomføring, han har vært i tett dialog med trenerstallen og har vært en uuttømmelig idébank 
v/behov. Vi har også tatt i bruk filmer som ble utarbeidet i formidlingsøyemed i 2019 sesongen. For 
lettere å visualisere treningsfilosofien i LYN SKI, som er i tråd med Skiforbundets utviklingstrapp. Et 
område vi kan bli bedre på er kursing av våre trenere. Selv om dette står på agendaen, har nok dette blitt 
noe nedprioritert i en hektisk hverdag. Ambisjonen er å legge ekstra trykk på dette for kommende 
sesong.  

Hovedmålsetting IV er viktig for LYN SKI; flere med på skirenn. I sesongen 2022-23 har alle skirenn på 
terminlisten vært avviklet. Etter noen år med begrensninger på skirenn har vi i år hatt en normal 
rennsesong. Selv om vi opplever redusert interesse for skirenn, etter perioden med et meget begrenset 
tilbud (Covid 19), opplever vi en ok tilslutning på våre «satsningsrenn». Men det er viktig at vi 
opprettholder dette fokuset og minner både løpere, og ikke minst foreldre, på at det er gøy å være med 
på skirenn. Etter en bra høstsesong og tidlig gode forhold i snøparken ble det også gjennomført en 
vellykket felles familiesamling på Trysil.   

   

Måloppnåelse og tiltak – spesielt for Ungdoms-teamet  
Ungdomsteamet (13-16 år) har jevnt over hatt godt oppmøte på treninger og renn. Trenerkabalen har 
vært utfordrende, spesielt for GJ13, men også dels for GJ14. For HL-gruppen har imidlertid trenerteamet 
vært veldig bra hele sesongen. For de to yngste kullene har hovedtrenerne representert kontinuiteten, 
mens det har vært krevende å få på plass resten av trenerne, da spesielt for GJ13. Kabalen med trenere 
har løst seg ved bruk av litt vikarer og ved ansettelse av trenere underveis i sesongen. Vi vil sørge for å 
imøtekomme trenerbehovet så tidlig som mulig inn mot kommende sesong.  
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Vi har denne sesongen økt fokus på å heve kvaliteten til trenerteamene våre. I den forbindelse har bl.a.  
hovedtrener på HL deltatt på og observert treninger på yngre U-team grupper. Trenerne har hatt gode 
diskusjoner rundt både organisering og gjennomføring av teknikktreninger.  
Trenerne på U-team har også hatt samling med vår hovedtrener for junior og senior, Håkon Bånerud. Vi 
vil fortsette med kompetanseutveksling på denne måten fremover, for å sørge for at kvalitet på økter blir 
enda bedre og at trenerteamene på U-team opplever at klubben har et enda tydeligere «språk» for 
formidling av teknikk til utøverne.   

I tillegg til det sportslige fokuset, er det viktig med miljøskapende aktiviteter som fungerer som viktig lim i 
gruppene og gir grobunn for gode vennskap og hyggelige treningsmiljøer. Samtlige treningsgrupper 
arrangerer hyppig kveldsmat på klubbhuset og møtes til sosiale aktiviteter i og utenfor skiløypa. 
Familiesamlingen i november i Trysil ble igjen arrangert og var en stor suksess for alle aldersgrupper. 

Sognsvann Snøpark er en viktig treningsarena, men alle gruppene benytter seg i tillegg av skiløypene i 
Holmenkollen, Linderudkollen, Lillomarka og løypene rundt Sognsvann. Løypene over alt i marka har vært 
flotte denne sesongen, som igjen har gitt gode treningsforhold uansett oppmøtested for trening.  

LYN SKI er opptatt av at utøverne skal delta på skirenn. Vi har registrert god deltakelse i U-team gjennom 
hele sesongen, og til U-Birken blir det trolig rekordoppslutning 19. mars!   

LYN SKI hadde hele 48 startende på Ungdommens Holmenkollrenn i klassene GJ 13-14. Det ble registrert 
flere topp 15 plasseringer og beste plassering var nummer 5 (G14). 

Hovedlandsrennet i år ble gjennomført i Meråker. LYN SKI hadde 46 deltakere og det ble registrert mange 
sterke prestasjoner og plasseringer. Vi hadde fem topp ti plasseringer på ulike distanser og aldersklasser i 
løpet av helgen. I tillegg gikk Markus Mykkeltvedt (G16) på Oslos førstelag, som lenge ledet stafetten på 
søndagen, men til slutt endte på andreplass.   

Ungdomsbirken, som har stor sportslig oppslutning blant våre løpere i aldersgruppen 12-16 år, er et viktig 
arrangement for det sosiale fellesskapet.  

 

 

3. Junior  
Ansvarlige oppmenn: Kjell Saghaug, Rune Nordengen, Ingvild Fjeldheim, Eirik Underhaug og Line Møller   

Trenere: Hovedtrener Håkon Stuge Bånerud, Simen Rypdal, Gaute Tønseth og Hanna Pettersen. 

Målsetning 
- Skape et best mulig sportslig og sosialt felleskap for utøverne slik at alle skal kunne nå sitt 

potensiale.  
- Tilrettelegge for deltakelse og gode prestasjoner på nasjonalt nivå for dem som ønsker dette. 
- Fremme en kultur som legger vekt på å oppnå fremgang hos utøverne uansett nivå 
- Skape et felleskap der løperne støtter hverandre og gleder seg over andres gode resultater. 
- Videreføre posisjonen som en betydelig juniorklubb nasjonalt og blant de ledende i Oslo. 
- Tilby kompetente trenere som er i stand til å styre løpernes utvikling i forhold til egne 

ambisjoner.  Noen av dagens trenere har fulgt løperne over lang tid og er en vesentlig faktor 
for å få løperne med videre. 
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- Ha et godt samarbeid med seniorgruppen; herunder organisering av felles treninger, samlinger 
og renn, samt sporadisk utveksling av trenerkompetanse. 

- Gi eldre juniorløpere en gradvis overgang til senior gjennom tilbud om deltagelse på 
seniorsamlinger og renn. Siste års juniorløpere skal inkluderes i noe av treningssamarbeidet 
med Oslo Skikrets Senior. 

- Utøvere og støtteapparat skal være forbilder innad i klubben, og profilere LYN Ski på en god måte 
utad gjennom bruk av klubbens klær og ved etterlevelse av klubbens kultur og verdier. 

- Engasjere foreldre til deltagelse i nødvendige støttefunksjoner ifm. treninger og renn. 
- Ta vare på egne utøvere og rekruttere nye når dette er viktig for å opprettholde et godt 

treningsmiljø i alle aldersklassene.  

 

Måloppnåelse og resultater  
Juniorgruppen består av 35 utøvere (påmeldt på trening). 12 jenter, hvorav 10 satsende i Team Kollen,- 
og 23 gutter, hvorav 20 satsende i Team Kollen. Siste års junior (2003) består av 8 utøvere. 

I juniorgruppen er de aller fleste med i Team Kollen og deltar i Norgescuprenn og andre lokale renn.  
Noen løpere tar del i treningsfellesskapet uten aktiv deltagelse i renn, noe det er åpning for. Det ser ut til 
at dette fungerer godt og er en viktig faktor for å opprettholde et godt treningsmiljø for hele gruppen. 

Jr-VM 

Juniorlandslagsløperen Tuva Anine Brusveen Jensen har imponert denne sesongen. Hun ble tatt ut til 
junior-VM i Whistler, Canada, der hun tok sølv på 10 km fristil. Hun gikk også en meget sterk 
tredjeetappe på stafettlaget som gikk inn til gull for Norge.  

Norgescup (NC) samler mellom 100-150 jenter og gutter i hver klasse, hhv yngre junior; K/M 17, K/M 18, 
og eldre junior; K/M 19-20).  Norgescup-poeng deles ut til de 50 beste i hver klasse/renn. De 50 beste 
etter tre Norgescuphelger får gå NM-finalen. Langrenns-sesongen 2022/23 er blitt avviklet som planlagt. 

NM/Norgescup: 

• NC I. 6-9.jan på Lillehammer, der Lyn hadde mange sterke plasseringer. Førsteårs-juniorene 
imponerte. I sprinten ble Frida Hofgaard nr. tre og Eira Engen Scheinert nr. fem i K 17. 17-
åringene var også sterke på distanserennene. Av guttene var ble Torjus Brusveen-Jensen nummer 
syv i M17 på 15 km. klassisk. I eldre junior ble Tuva Brusveen-Jensen ble nr. to på 10 km fristil, og 
på sprinten imponerte Nora Sødal Raastad med finaleplass og ble nr seks. 

• NC II. 10-12.2 på Voss. Også der ble det mange sterke resultater, og det er gledelig at veldig 
mange av tar poeng. 

• Jr NM/NC III. 3-5.mars i Alta. Våre utøvere sørget for sterke resultater også i NM 
Tuva Brusveen Jensen tok gull på 5 km fri i K19-20. Frida Hofgaard gikk inn til en sterk tiendeplass 
på 7,5 km klassisk i K17 og veldig mange fikk topp 30 plasseringer under NM; Nora Sødal Raastad 
og Anna Nordengen (K19-20). Olav Andreas Underhaug (M17), Eira Engen Scheinert og Anna 
Fjeldheim Skjerven (K17). I tillegg hadde Tuva Brusveen-Jensen ankeretappen på gull-laget til 
Oslo skikrets i stafetten, mens Nora Sødal Raastad gikk 1ste etappen på Oslos andrelag som ble 
nr fire.   

• Siste Norgescuphelg er på Tolga/Savalen30.3-1.4  , hvor Lyn antagelig har med rekordmange 
juniorer i finalen (9-11). 
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Det har vært jobbet godt fra trenersiden for å motivere juniorene. Det er gjennomført flere samlinger, og 
det har vært felles opplegg for renn. Det gode arbeidet våre juniortrenere har nedlagt sammen med 
utøverne viser at Lyn Ski er en av de beste juniorklubbene i Norge i inneværende sesong. 

 

4.  Senior 
Ansvarlig oppmann: Line Møller 

Trener: Håkon Stuge Bånerud 

Smøreteam: Team Obos ble ikke videreført sesongen 2022/23. Oslo Skikrets Senior har hatt et samarbeid 
med klubbene om trening, renn og smøring denne sesongen. Fra Lyn har Jan Gundersen vært smører. 

 

Målgruppe 
Målgruppen er senior-utøvere som ønsker å «satse» på idretten og som selv investerer mye tid og 
ressurser på å utvikle seg som skiløpere. Tilbudet er for løpere innen sprint, distanse og langløp. Den 
primære målgruppen er klubbens nåværende seniorer, samt juniorer som tar steget opp til seniornivå. 

De fleste utøverne er bosatt i Oslo, og kan dermed bidra inn i miljøet på daglig basis. Avhengig av 
trenerkapasitet og klubbøkonomi vurderes opptak av eksterne løpere basert på skriftlige søknader. 
Kriterier som vektlegges for opptak er den enkeltes motivasjon og evne til å bidra i klubbmiljøet. 
Opptaket skjer hvert år i april/mai.  

 

Organisering, treninger og samlinger 
Seniorgruppen til Lyn er for tiden liten, med syv seniorer påmeldt trening. Seks gutter og en dame. I 
tillegg til våre to profilerte landslagsløpere, Simen Hegstad Krüger og Hans Christer Holund, er det Johan 
Tjelle for Team AF.  

Oslo Skikrets Senior har hele sesongen hatt felles treninger, felles opplegg på Norgescup og felles 
smørehjelp. Håkon Stuge Bånerud er treneren som har hatt hovedoppgaven. 

 

Målsetning 
Seniorgruppas målsettinger er en videreføring fra tidligere sesonger; 

- Sørge for at alle skal kunne nå sine mål og sitt potensiale 
- Sørge for at alle blir sett 
- Ha det beste treningsmiljøet for seniorutøvere i Norge 
- Ha et godt sosialt miljø 
- Være en ledende seniorklubb i Norge 
- Utvikle kompetanse på leder, trenere og løpere 
- Bidra i klubbsamarbeidet i Oslo Skikrets.  
- Opprettholde et godt samarbeid med juniorgruppa i klubben 
- Tale klubbenes sak i krets og forbund og i samfunnet for øvrig 
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Resultater 
Seniorgruppen i Lyn ski er en av Norges ledende, med svært gode resultater av våre to landslagsløpere 
som også er veldig gode forbilder for de andre utøverne. 

I skrivende stund har Simen Hegstad Krüger gått inn til sitt andre VM gull i Planica på 15 km fri. Simen tok 
også et imponerende VM gull på 30 km med skibytte. 

På 15 km ble det en sterk bronse på Hans Christer Holund. Begge løperne var også med 1ste (HC) og 2dje 
etappe (Krüger) sterkt bidrangde til at Norge tok gull på stafetten. 

Lyn pleier å dominere NM-stafett sr. Under NM i år ble Simen Hegstad Krüger dessverre syk. Med fall og 
stavbrekk på 1ste-etappen, ble det dessverre ikke Lyns dag under NM på Vind. 

 

Noen resultater rangeres særlig høyt i tillegg til VM-innsatsen:   

- Simen Hegstad Krüger og Hans Christer Holund har vært faste på WC-laget denne sesongen. 
Simen vant den siste etappen(monsterbakken) under Tour de Ski, og ble nummer to sammenlagt 

- Johan Tjelle har gått alle Norgescuprennene og Scandinavisk Cup. Han har vært utrolig jevn 
denne sesongen med en 11. plass under ScanCup Falun som beste resultat. 

 

Av de andre seniorene så har Armann Saastad Haugan, Magnus Sedeiussen, Bastian Karlsen Antonsen, 
Birk Møller Gundersen og Hanna Eckhardt Andersen deltatt på NC-renn og Skandinavisk Cup. De har 
utviklet seg godt siden forrige sesong. 

Fantastiske enkeltresultater til tross, - det aller mest gledelige er at vi er i stand til å gi mange utøvere det 
som skal til for at de utvikler seg videre som skiløpere og oppnår sitt potensiale i skisporet. 

 

 

5. Paraidrett  
Paraidrett 

Hovedansvar: Annik Bjørndal, Driftsansvar og hovedtrener: Tor Eirik Ombustvedt 

Treningstilbud: Medio august til medio juni. En økt i uken.  

Vi har nå tre grupper innen paraidrett:  

• Para ungdom/voksne for bevegelseshemmede (sittende og stående).  
o Trenere: Tor Eirik Ombustvedt, Martin Sletten 

• Para for barn med nedsatt psykisk funksjonsevne, Lyn Spesial 
o Trener: Malin Lie-Vik 

• Para for syns- og bevegelseshemmede barn 
      o Trener: Petter Brennhovd 
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Ungdom/voksengruppe 
Dette er en meget god gruppe med stabil og solid deltagelse. Voksengruppen har 10 utøvere til trening 

hver uke. Det er 3 stående og 7 sittende utøvere. Tor Eirik Ombustvedt er hovedtrener og gjør en solid 

jobb, både treningsfaglig og sosialt. 

Til årets Ridderrenn har vi fem utøvere påmeldt og er med det største klubb. 

Det er gledelig å se at vi kan tilby et meget godt opplegg for denne gruppen av løpere. Det legges 

merke til i krets og hos NSF. 

Barnegruppene 
Dette er to aktive grupper:  

- Barnegruppen for barn med nedsatt psykisk funksjonshemming har fire 

utøvere. Her er Rune Nordengen oppmann. Gruppen er aktiv og flere av utøverne går mange renn. 

- Gruppen for syns- og bevegelseshemmede har per i dag kun en utøver. Vi startet opp igjen denne 

gruppen etter et meget sterkt ønske fra kretsen. 

 

Økonomi 

Vår største utfordring med paragruppene er økonomi. Det er ingen mulighet for et balansert tilbud hvor 

treningsavgift står i forhold til utgiftene. Det er en vedvarende sårbarhet i disse gruppene. Vi ønsker 

likevel å ha et godt tilbud. LYN SKI er landets største skiklubb og vi føler derfor et ansvar for å bidra. Vi 

jobber hardt med å hente inn økonomisk støtte og har så langt lykkes. Likevel må det ses på som 

krevende. Det er sterkt ønske at vi videre evner å få dette til. 

bidra. Vi jobber hardt med å hente inn økonomisk støtte og har så langt lykkes. Likevel må det ses på som 
krevende. Det er sterkt ønske at vi videre evner å få dette til.  

 

 

6. Voksentrening  
Ansvarlig: 0 

Trenere: 0  

Dette er et tilbud vi har hatt gjennom noen år, men valgt å legge ned. Med svært variert deltagelse og lav 
treningsavgift ble det et tapsprosjekt. Det virker som om foreldre foretrekker å trene for seg selv eller 
sammen i uformelle grupper. Det har vært liten etterspørsel etter tilbudet.  

 

7. Mastergrupper  
Ansvarlig: Eva Graff Bjerke  
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Mange foreldre med barn som går eller har gått på ski i LYN SKI har selv interesse for å 
trene.  Mastergruppene er primært et treningsfellesskap for aktive mosjonister, der noen deltar i 
konkurranser sommer som vinter. Gruppene er selvsagt åpne for andre som måtte ønske det. Lyn Master 
kvinner består av ca 12 deltagere som trener sammen på torsdager, hele året i gjennom.  

Oppsummering skisesongen 2022-23 
Det gror godt i sporet i LYN SKI. Vi har varierte tilbud til alle fra 3 år til master, samt tre grupper for 
paraidrett.  2022/23 sesongen er den første skisesongen siden 2019-sesongen som har vært avviklet som 
planlagt. Lyn ski klarte seg godt økonomisk og sportslig gjennom pandemien, klarte å holde 
medlemsmassen stabil, Snøparken åpen og avviklet treninger i takt med nasjonale og kommunale råd og 
forskrifter. I 2022/23-sesongen har vi imidlertid sett en nedgang i medlemsmassen i yngre kull opp til 
Barne-team (9 år), barne-team har imidlertid hatt stabil medlemssmasse og ungdoms-team har hatt en 
økning. Juniorgruppen består av 35 utøvere og seniorgruppen 8. Vi har heiet våre to landslagsløpere inn 
til svært gode resultater i Tour de Ski, verdenscup og VM, og har hatt vår juniorlandslagsløper Tuva 
Brusveen-Jensen til start på alle distanser i jr.VM, noe som ble kronet med individuelt sølv bronse på 
distanse og gull i stafett. Dette i tillegg til mange gode resultater i yngre klasser gjør oss stolte av å være 
LYN-medlemmer. Gode resultater er viktig for klubben og svært motiverende for videre arbeid og 
satsning også i yngre rekker. Vår filosofi er imidlertid tuftet på «ingen topp uten bredde», derfor er vi 
opptatt av at alle løperne våre skal trives, også løpere som er med oss utelukkende for treningen og 
samværet. Det er takhøyde for alle slags løpere i LYN SKI. Å lykkes med bredden er et vel så viktig 
kvalitetsmål for klubben vår. Med breddesatsing mener vi et allsidig sportslig tilbud, på en trygg arena, til 
alle våre løpere, uavhengig av alder og nivå. Indikatorer på om vi lykkes med dette arbeidet er trivsel og 
vekst. Trivsel oppnår vi når utøverne opplever mestring i skisporet, føler seg sett av trenerne og opplever 
å være inkludert og verdsatt i sine respektive grupper. Vekst er en konsekvens av to komponenter; aktiv 
nyrekruttering i kombinasjon med at medlemsmassen etablerer seg i klubben over år. Prestasjonene 
viser at vi er kvalitativt gode. Medlemsmassen og tilbudet at vi er kvantitativt gode. All erfaring tilsier at 
vi ved målrettet innsats over år har skapt oppbyggelige, inspirerende og sosiale møteplasser for alle som 
er glad i langrenn. Stabilisering av medlemsmassen og store årskull i Ungdoms-team, Barne-team 
indikerer at vi gjør mye riktig og har tålt to «uår» som man må si at pandemien har vært. At vi ser noe 
nedgang i skileik og skitupp må vi ta med oss inn i arbeidet for kommende sesonger. LYN SKI er med der 
det skjer, såvel internasjonalt og nasjonalt, som regionalt og lokalt, med topp og bredde. LYN SKI har mye 
å være stolt over; 355 skileikere, 487 utøvere i B-team, 161 utøvere i U-team, 35 juniorløpere, 8 
seniorløpere, 2 landslagsløpere, 15 paraidrettsutøvere og 2 mastergrupper. Med hundrevis av løpere 
påmeldt i klubbmesterskapet har vi et stort sportslig ansvar å forvalte i årene som kommer. Dette 
ansvaret er vi oss veldig bevisst i det vi runder av sesongen 2022-23 og setter fart mot 2023-24-sesongen.  
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8. Mobilisering/Aktiviteter/Hovedarrangementer  
Ansvarlige koordinatorer: Andrew Havnen, Annik Bjørndal 

Målsetning  
• Gjennomføre arrangement og aktiviteter med høy kvalitet. 
• Systematisk sikre kompetanseoverføring for kommende arrangement og aktiviteter. 
• Mobilisere foreldre, skape engasjement og etablere grupper som bidrar aktivt i planlegging 

og gjennomføring av arrangement og andre aktiviteter. 

Måloppnåelse 
LYN SKI gjennomførte og hadde planlagt følgende arrangement i perioden september 2022-mars 2023. 

Arrangement* Beskrivelse Ansvarlig 
Nordmarka 
Skogsmaraton 

12.juni 2022. Start og mål i Snøparken, 13 
stasjoner ute i Marka og tre distanser; ultra, 
maraton og halvmaraton. Et vel gjennomført 
arrangement for alle som deltok. God 
stemning med mange flinke funksjonærer. 
Løpet ble for første gang arrangert på en 
søndag, noe vi skal unngå fremover. 770 
deltagere er en god del færre enn ønsket, og 
det påvirket det økonomiske resultatet. 
Riggen og kostnadene er like store, selv om 
antall deltagere går ned. Vi har god tro på at vi 
igjen skal få arrangementet opp til «gode, 
gamle høyder» hva gjelder antall løpere og 
økonomiske resultater. Vi har gode 
samarbeidspartnere med Mizuno i spissen. 

Jørn Schrøder 
Annik Bjørndal 

Oslo Rulleskicup 1.sept 2022; et godt gjennomført renn i 
Kollen. 306 påmeldte i kl. 9-16 år. Ingen stor 
inntektskilde, da det bl.a. er kostbart både å 
leie Kollen, og ha tidtaking. Vi gikk i overskudd, 
med beskjedne 15.000, - 

Per Kristian Gjermshus  
Tor Eirik Ombustvedt 
Annik Bjørndal 

Lynløpet 12.okt 2022. Et uformelt terrengløp ved 
klubbhuset, u/ tidtaking. Kick-off for klubbens 
yngre medlemmer med 200-300 deltagere. 

Annik Bjørndal 
Tor Eirik Ombustvedt 

Ivar Formos 
Minneløp 

14.okt 2022. Vi valgte redusere antall 
distanser, og tok bort 9 km fordi det har vært 
en omdiskutert distanse med en krevende 
trasé.   
Deltagelsen i 2022 var god på alle distanser.  
Planen for 2023 er å legge til en ny 10 km, som 
vi tror har potensiale. Vi brander om til 
«Markas tøffeste stiløp».  

Annik Bjørndal 
Tor Eirik Ombustvedt 
Andrew Havnen 
 

KM SKAGEN Oslo 
Sprint 

7.jan 2023 i Snøparken. 
God påmelding med ca 800 deltagere. Fine 
løyper og meget god rigg. Vi har beholdt 
konseptet om å ramme inn et indre område til 
bruk for løpere og ikke foreldre/tilskuere. Det 
fungerer utmerket og vi får mange gode 

Per Kristian Gjermshus 
Andrew Havnen 
Tor Eirik Ombustvedt 
Annik Bjørndal 
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tilbakemeldinger på dette. Et vellykket 
arrangement. 

Sognsvann 
Barneskirenn 

19.jan 2023 i Snøparken u/tidtaking. 
Et meget vellykket arrangement med drøyt 
700 deltagere.  
Vi har dessverre mistet vår sponsor Obos, noe 
som betyr tapte inntekter, men ikke 
underskudd. Vi valgte smart mht til 
premiering, utstyr og rigg.  
Rennet bør være «salgbart» og et godt 
utstillingsvindu for fremtidige sponsorer. Det 
jobbes med spons inn mot 2024  

Tor Eirik Ombustvedt 
Annik Bjørndal 

Klubbmesterskapet 9.mars 2023 i Snøparken m/tidtaking fra 
GJ2012. God deltagelse, rigg og stemning med 
dyktige funksjonærer og optimale snøforhold. 
Dessverre var sr. og eldre jr. på kombinert NC 
& U-23 NM på Veldre, men god deltagelse 
blant klubbens øvrige. 

Ingerid Stenvold 
Per Kristian Gjermhus 
Andrew Havnen 
Tor Eirik Ombustvedt 
Annik bjørndal 

  

Status arrangement 
Arrangementene til Lyn ski er viktige sosiale arenaer der vi synliggjør klubbens visjon og profil. Lynløpet, 
Sognsvann Barneskirenn og Klubbmesterskapet har lav terskel for deltagelse og skaper engasjement og 
treningsglede, mestring og motivasjon blant klubbens mange medlemmer, gamle som nye. 
Arrangementene har vokst seg svært store, i takt med klubbens betydelige medlemsvekst.  

De øvrige arrangementenes formål er, i likhet med ovenfor nevnte, viktige bidrag til gode 
idrettsopplevelser. I tillegg er de en viktig inntektskilde for klubben. Klubben har i flere år arbeidet aktivt 
med å utvikle arrangementer som skal tjene som langsiktig inntektsbase for klubben.  

Styret har aktivt arbeidet for å mobilisere flere foreldre til dugnader. I 2017 ble det introdusert et nytt 
konsept der man selv velger dugnadsaktivitet ved sesongstart. Dette innebærer en klar forventning om at 
alle familier må bidra med et visst antall dugnadsøkter i løpet av vinter og sommersesong. Det er en 
løpende forbedring og utvikling av konseptet, noe som skaper forutsigbarhet både for foreldre og de som 
er ansvarlige for de ulike arrangementene. Rubic som verktøy i arbeidet med dugnad fungerer meget 
godt.   

Styret i Lyn ski vil fortsette arbeidet med å sikre at vi i fremtidige år også vil kunne tilby høy kvalitet på 
Lyn skis arrangementer for barn og ungdom. Samtidig ønsker vi å videreutvikle de arrangementene som 
har økonomisk potensiale og som kan gi et enda større bidrag til klubbens økonomi. Med langsiktig 
planlegging og systematisk oppfølging av klubbens arrangementsaktiviteter tror vi også det vil være 
lettere å engasjere klubbens medlemsmasse til innsats.  
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9. Snøpark/Anlegg  
Sognsvann Snøpark er et samarbeid mellom Norges Idrettshøgskole (NIH) og Lyn Ski. 

• Anleggsansvarlig Lyn Ski: Johny Norland, Knut Nævestad og Per Kristian Gjermshus 
• Teknisk drift: Ansgar Danielsen, Bjørn Bergendahl, Knut Nævestad, Pål Hagerup, Johny Norland, 

Henrik Nævestad og Per Kristian Gjermshus 
• Snøproduksjon: Teknisk drift og ca 35 foreldre på dugnad 
• Sporsetting og utkjøring av snø: Oslo Kommune, Bymiljøetaten og innleide maskiner 

Målsetning 
• Skape en “hyggeligere” arena som virker samlende. 
• Profesjonell arena som fungerer på trening og renn.  
• Stabil drift. 
• Stabil finansiering. 

Aktivitet 
Årets produksjonsperiode startet 5.12 og ble avsluttet 15.12, det var god kulde hele perioden og tidvis 
gikk anlegget for full kapasitet. Dette gjorde at vi dekket behovet for hele sesongen i løpet av disse ti 
dagene. Etter produksjonsslutt har det også vært godt vintervær med natursnø, så forholdene i 
snøparken har vært gode gjennom hele sesongen. 

I høst ble det installert ny kjøletørke som erstatning for den gamle som var gått i stykker. Ved hjelp av 
Bymiljøetaten fikk vi hevet containeren som hadde sunket i det ene hjørnet.  

Årlig vedlikehold og test av anlegget ble foretatt etter sommeren, og da ble det oppdaget at den ene 
kanonen manglet en kompressor. Denne har blitt stjålet i løpet av sommeren. Heldigvis hadde leverandør 
av kanonene en ny kompressor på lager, kostnaden ble delvis dekket av vår forsikring. 

Av arrangementer ble både Skagen Sprint og Lyns klubbmesterskap avholdt med meget gode forhold. Det 
var også fine forhold for NIHs undervisningsuker i februar/mars. 

Samarbeidet med- og relasjonene til NIH og Oslo kommune oppleves som svært gode. Det er en tett 
dialog med løypekjørere i Oslo kommune om den daglige aktiviteten i anlegget både i vinter- og 
sommersesongen (utbedring av traseer). Det er en løpende dialog med NIH om driften av anlegget og det 
avholdes regelmessige møter med ledelsen av NIH om videre utvikling.  

Kapital 
Grunnet et ikke ubetydelig investerings- og vedlikeholdsbehov, er det til enhver tid behov for tilførsel av 
kapital til Sognsvann Snøpark. Arbeid, herunder mulige sponsorater/søknad om bidrag fra stiftelser o.l, er 
viktig. Det er derfor sentralt å prioritere flere ressurser inn på dette området. 
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10. Økonomi 
Ansvarlig: Haavard Bruland 

Etter to krevende pandemi-år, har Lyn Ski vendt tilbake til et normalisert aktivitetsnivå i 2022. Det har 
derfor for året 2022 vært et tilnærmet vanlig antall arrangementer og aktiviteter knyttet til samlinger og 
konkurranser. Vi har imidlertid fått erfare at pandemi-perioden nok har satt litt mer langsiktige spor i 
folks aktivitetsmønstre. Vi har derfor opplevd lavere deltagelse i våre økonomisk viktige arrangementer. 
Og nå har det ikke vært offentlige støtteordninger til å hjelpe oss heller. 

For året 2022 under ett hadde Lyn Ski samlede inntekter på 11,1 mill kr, en økning på 1,1 mill kr i forhold 
til 2021. Treningsavgiftene endte på 2,2 mill, en reduksjon på 0,1 mill fra året før – justert for 
deltakeravgift sommerskiskolen. Inntekter fra arrangementer økte fra 2,9 til 4,0 mill, i forhold til året før. 
Omsetningen er påvirket av lavere antall deltaker, og dermed resultater, i vårt hovedarrangement 
Nordmarka Skogsmaraton (NSM). 

Klubbens samlede kostnader endte på 11,7 mill kr i 2022 (9,9 mill kr i 2021). Det reflekterer det 
normaliserte aktivitetsnivået for året. 

For 2022 endte regnskapet med et samlet underskudd på -0,6 mill kr (overskudd +0,1 mill kr i 2021).  

For 2022/2023 skisesongen forventer styret en noe lavere treningsdeltakelse for de yngre klassene. Dette 
er en fortsettelse av den trenden vi har sett de siste årene, og som nok skyldes de varierende vær- og 
snøforholdene. For ungdoms- og junior-trinnene er antallet utøvere stabilt. 

Styret økte satsene for treningsavgiftene moderat for Ungdoms-teamet i 2022. Treningsavgiftene for 
2023, alle aldersklasser, forventes å måtte reguleres opp for å møte de økte kostnadsnivåene. Vi mener vi 
fortsatt vil ha treningsavgifter på linje med sammenlignbare klubber. 

De ekstraordinære årene i forbindelse med Covid-19 er tilbakelagt. Men 2022 viste at deltagelse på våre 
arrangementer var lavere enn ønsket. Styret legger til grunn en viss usikkerhet knyttet til 
arrangementsinntekter som Lyn Ski kan forvente for 2023 samlet. Budsjettet for 2023 tar hensyn til 
dette. For å opprettholde balansen i budsjettet har vi gjort tilpasninger på trenersiden på jr/sr nivå, som 
reflekterer antallet utøvere på disse trinnene bedre.  

I sum vurderer styret i Lyn Ski at ambisjonsnivået for klubbens aktivitetsnivå vil kunne holdes på et 
normalnivå fremover. Vi har også en soliditet og likviditet til å tåle eventuelle perioder med 
ekstraordinært lave inntekter.  

Lyn Ski har vært godt drevet gjennom mange år, og står på et solid økonomisk fundament. 
Kontantreserven er betryggende i forhold til den løpende likviditetsbelastningen.  

Styret forventer et overskudd i 2023 på 0,1 mill kr.  

Årsregnskapet er avlagt under forutsetning av fortsatt drift, og styret bekrefter at forutsetningene for 
dette er til stede. 
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11. Styrets samlede vurdering  
I likhet med samfunnet generelt har LYN SKI endelig kunnet glede seg over et år, og en skisesong, uten 
pandemi-tiltak og begrensninger. 

Vinteren kom tidlig og det var mulig å hente frem skiene til bruk i nærområdet allerede i november (’22). 
Forholdene har vært fantastiske for store og små hele sesongen. 

Til tross for dette har vi sett enn viss nedgang i medlemstallene, primært knyttet til Skileik. Vi opplever at 
dette er et slags «post-covid-fenomen» – der tendensen har vært at mange prioriterer ned organisert 
aktivitet, til fordel for litt friere bruk av fritiden. 

Driften av klubben i 2022 har, i likhet med de senere årene, gått meget bra. LYN SKI har en god 
organisering av sin aktivitet – og har etablert en modell der oppfølging av ulike oppgaver er fordelt på 
ansatte og tillitsvalgte. I LYN SKI-styret har det vært god kontinuitet over mange år og vi har lenge hatt en 
modell der alle viktig funksjoner/oppgaver blir fulgt opp og ledet av en i styret som har et overordnet 
ansvar: 

• Kommersielle inntekter/spons 
• Økonomi 
• Skileik & rekruttering 
• Barneteam 
• Ungdomsteam 
• Junior + senior 
• Arrangement 
• Anlegg 

Våre ansatte ivaretar alle driftsrelaterte oppgaver og den sportslige tilretteleggingen. Daglige leder Annik 
Bjørndal har ansvaret for den daglige driften og all løpende oppfølging. Hun tar også et stort ansvar i 
forbindelse med alle arrangementene våre - samt Skileik & rekruttering. Sistnevnte driver hun nærmest i 
egen regi med litt hjelp av foreldre og deltidsansatte trenere. I tillegg til Annik har vi Tor Eirik Ombustvedt 
(heltids stilling) som har tatt hånd om rekruttering og oppfølging av alle trenerne på Barneteam og 
Ungdomsteam. Tor Eirik legger også ned en betydelig innsats i forbindelse med arrangementene våre. I 
denne sammenhengen vil vi berømme begge for meget god innsats og betydelig engasjement for drift av 
klubben. De er, og har vært, helt avgjørende for den gode kvaliteten vi kan tilby utøvere og foreldre. 
 
Alle trenerne i LYN SKI er ansatt på deltidskontrakter, med unntak av Junior/Senior, der har vi en 
heltidsressurs i Håkon Bånerud. Håkon har også vært involvert i ulike treningsfaglige prosjekter på tvers 
av gruppene; ungdoms team - junior og senior. Han har spilt en nøkkelrolle i utvikling av så vel trenere 
som de aktive utøverne og har en stor del av æren for mange av de gode sportslige resultatene LYN SKI 
har oppnådd denne sesongen. 
 
Vi har opplevd nok en sesong med historisk gode resultater av våre fremste utøvere. Simen Hegstad 
Krüger tok med seg tre VM gull i Planica; 30 km skibytte, 15 km skate og stafett. Hans Christer Holund tok 
bronse på 15 km skate og gikk også en imponerende førsteetappe på gull-stafettlaget. Dessverre greide vi 
ikke å forsvare NM-gullet på stafett i år, uten Simen på laget (som ble covid-smittet og måtte stå over). 
Her satser vi på å komme sterkere tilbake neste år. 
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Vår fremste juniorløper, Tuva Anine Brusveen Jensen, har vært på juniorlandslaget i år og har så langt 
hatt en strålende sesong. I jr VM i Whistler, Canada tok hun nok en individuell medalje med sølv på 10 km 
fristil, i tillegg til gull i stafett. Hun ble også norgesmester på 5 km fristil under jr NM i Alta, og tok gull 
med stafettlaget til Oslo skikrets. For øvrig har klubben oppnådd en rekke strålende resultater både på 
junior og blant våre yngre utøvere.  
 
Økonomisk ble 2022 et litt krevende år for LYN SKI. Resultat ble gjort opp med et større underskudd; 
690.000 kr. Flere forhold påvirket i negativ favør, men først og fremst var det en betydelig svikt i 
deltagerantallet på våre største og mest inntektsbringende arrangementer som bidro til lavere inntekter 
enn budsjettert. Samlet sett er vi imidlertid i pluss hvis vi ser de siste 4-5 årene under ett. Slik har vi en 
sunn og god balanse med en ganske stor kontantbeholdning i banken. Vi har også tatt en del grep i 
forhold til kostnader for 2023 – og har et budsjett som tilsier at vi skal greie å gå svakt i pluss. I denne 
sammenhengen er det gledelig at vi ikke trenger å kutte i det sportslige tilbudet til våre aktive utøvere. 
 

Vår største utfordring er at vi har et anlegg (Sognsvann Snøpark) som hadde trengt en oppgradering. Vi 
har blant annet fått utarbeidet planer om å lage et skicross anlegg i tillegg til den planlagte rulleskiløypen. 
Sistnevnte går det svært tregt med og i skrivende stund har byrådet i Oslo stoppet prosessen pga 
uenighet om tiltak som vil berøre Marka-grensen. Deler av vår planlagte rulleskiløype går som kjent rundt 
Gaustadjordet – som ligger innenfor Marka-grensen. Likevel gledelig at det ser ut til å være god vilje fra 
NIH sin side for å utbedre Snøparken i betydelig grad, men det er betinget av at politikerne i Oslo gir 
dispensasjon til å bygge det nye Olympiatoppen-senteret. En endelig avgjørelse vil sette sluttstrek for 
usikkerhet knyttet til arealbruken på NIH – og åpne opp for et klarsignal derfra om å kunne sette i gang 
med Snøparken. En positiv faktor i denne forbindelse er at Snøparken er lokalisert utenfor Marka-
grensen – dermed er det mulig å forbedre denne delen av anlegget uavhengig av arbeidet med en ny 
rulleskiløype 

For å opprettholde posisjonen som Norges største og beste skiklubb, er det viktig å minne om at LYN er 
en klubb som baserer seg på frivillig innsats. Det legges ned enorm innsats fra foreldre, trenere og ledere 
p.t. Uten denne innsatsen ville ikke LYN SKI ha fungert som i dag. Vi benytter derfor anledningen til å 
takke alle dem som gjør en fantastisk innsats for klubben vår.
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Geir Moe, styreleder 

 

Thomas Klovland, nestleder 

 

Line Møller, styremedlem 

 

Aage Hagen, styremedlem 

 

Andrew Havnen, styremedlem 

 

Haavard Bruland, styremedlem 

 

Ingvild Fjeldheim, styremedlem 

 

Per Kristian Gjermshus, styremedlem 

 

Ingerid Stenvold, varamedlem 

 

Rune Nordengen, varamedlem 

 

Annik Bjørndal, daglig leder 
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